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Abstract (en)
In a UV radiating device having a high output, the electrodes (6', 6") consist of wires, which are embedded in a glass dielectric (3). The dielectric
is arranged spaced between two UV transparent plates (1, 2). The discharge chambers (8, 9) are filled with a fill-gas emitting radiation under
discharge conditions. The creeping discharges (10) form on the dielectric surface between two adjacent electrode wires (6', 6") in each case. <??>A
radiating device having a high output that is constructed in this way is distinguished by a simple and economical construction and by high UV yields.
<IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem UV-Hochliestungsstrahler bestehen die Elektroden (6',6") aus Drähten, welche in ein Glasdielektrikum (3) eingebettet sind. Das
Dielektrikum ist zwischen zwei UV-transparenten Platten (1,2) distanziert angeordnet. Die Entladungsräume (8,9) sind mit einem unter
Entladungsbedingungen Strahlung aussendenden Füllgas gefüllt. Die Gleitentladungen (10) bilden sich an der Dielektrikumsobberfläche je
zwischen zwei benachbbarten Elektrodendrähten (6',6") aus. Ein derart aufgebauter Hochleistungsstrahler zeichnet sich durch einfachen und
wirtschaftlichen Aufbau und hohe UV-Ausbeute aus.
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